

LUZBEL

1984-85 urteen artean garatu zen talde honen ibilbidea, Juanjo de Miguel (gitarra), Pedro Maeso (gitarra), Javilo Martin (bajoa), Javi Aparicio (ahotsa) eta Jose Antonio Hortas "Joe" (bateria)-z osatua. Heavy estiloa zen beraiena, eta ez baziren ere kantarik grabatzera iritsi, 6 bat kontzertu eman zituzten, beraien artean bat Ermuan, Lehenengo Udaberriko Festan (1985). Beraien kanta baten izena oraindik gogoan dute hala ere: "Dama de negro". Behin taldea desegindakoa, bertan jotzen zutenak ez ziren geldik geratu, eta taldekide batzuk, Juanjo de Miguel eta Pedro Maeso esaterako, Aftershock-en jotzen topatu ditzakegu gutxi geroago.

El recorrido de este grupo, de estilo heavy, se desarrolla entre los años 1984 y 85, cuando el grupo compuesto por Juanjo de Miguel (guitarra), Pedro Maeso (guitarra), Javilo Martin (bajo), Javi Aparicio (voz) y Jose Antonio Hortas "Joe" (bateria), realizaron unos 6 conciertos, uno de ellos en Ermua, en la Primera Fiesta de la primavera (1985). A pesar de todo no llegaron a grabar una maqueta (aunque recuerdan el nombre de una canción: "Dama de negro"), ni se conserva ninguna foto de ellos como grupo. Sus componentes no se quedaron quietos, y podemos encontrar a algunos de ellos en otros grupos de Ermua, como es el caso de Pedro Maeso y Juanjo de Miguel, que pasaron a tocar en Aftershock.